
 

 

Supportersraad KAA Gent 
KAA Gent Arena, 22.01.2024 

De vergadering wordt geopend om 19u30 en wordt geleid door Rein De Grieve, voorzitter van de 

supportersraad.  

1. Aanwezigheden/Verontschuldigingen – Aktename 

Aanwezige raadsleden met stemrecht:  

Jean-Luc Habiyambere, Ben De Bruyne, Matthias Colpaert, Alex Haegeman, Rein De Grieve, Geert De 

Roo, Ronald Bes, Peter Craeyeveld, Nelke De Groote, Xavier Roels, Bart Van Herreweghe, Ahmad 

Zahed, Katie Derboven, Kaat Baertsoen, Carlo De Wispelaere, Vincent Commeyne en Jasper Soeting 

en Lobke De Pauw 

Aanwezige waarnemende leden zonder stemrecht:  

Wim Beelaert, KAA Gent Foundation & Kristof De Weird, SLO 

Vertegenwoordiger van KAA Gent:  

Tom Vandenbulcke, communicatiemanager 

Sam Baro, hoofdaandeelhouder en lid van de raad van bestuur (op uitnodiging) 

Giovanni Verkooren, lid van de raad van bestuur (op uitnodiging) 

Afwezig met kennisgeving:  

Dirk Van Grembergen, Lisa De Wilde, Jarne Van den Bossche, Maurice De Walsche, Charlotte Rochez, 

Kenny Sergeant 

Afwezig zonder kennisgeving:   

/ 

2. Kennismaking Sam Baro met de leden en werking van de supportersraad 
 
De heer Baro is aanwezig op uitnodiging van de Supportersraad van KAA Gent. Hij wordt vergezeld 
door de heer Giovanni Verkooren, lid van de Raad van Bestuur van KAA Gent en Senior/Legal Advisor 
van de heer Baro. 
 
Na een korte voorstelling van de leden van de Supportersraad wordt het woord gegeven aan de heer 
Baro voor een bondige voorstelling en uiteenzetting van zijn visie voor de club. 
 
De heer Baro stelt zich voor als iemand die graag in de luwte werkt, zelden tot nooit de pers actief 
opzoekt, maar blij is om in gesprek te gaan met de Supportersraad om elkaar beter te leren kennen. 
Hij benadrukt het unieke karakter en het nut van de adviserende rol van de supportersraad. 
 
De heer Baro benadrukt dat hij sinds de investering over 97% van de aandelen beschikt en daar tot 
vandaag geen moment spijt van heeft. Hij weerlegt het beeld dat volgens hem in de pers werd 
gecreëerd dat hij de club in een impuls kocht. Hij geeft aan dat hij reeds enkele jaren voordien aan 
zijn directe raadgevers had aangegeven om de evolutie van het verkoopdossier van KAA Gent op de 
voet te volgen. KAA Gent, de enige Oost-Vlaamse eersteklasser, past volgens hem in zijn opgebouwd 
bedrijvennetwerk. 
 



 

 

De heer Baro ziet veel opportuniteiten voor KAA Gent en spreekt de ambitie uit om de club sportief 
aan de top te houden, Europese successen te boeken, maar dit steeds hand in hand te laten gaan 
met een gedegen financieel beleid.  
 
De heer Baro zegt sterk te geloven in de impact van supporters op de club. Zonder supporters heeft 
het geen zin om voetbal te spelen. Supporters kunnen een rol spelen in de hoofden van de spelers in 
het stadion en zijn zo mee verantwoordelijk voor successen.  
 
De heer Baro geeft aan de afgelopen maanden veel geluisterd te hebben naar medewerkers in alle 
lagen van de organisatie en geeft aan dat hij op dit moment werkt aan de organisatorische puzzel.  
 
De heer Baro geeft het woord aan de leden van de supportersraad voor een vragenronde. 
 
Een lid vraagt naar de visie van de heer Baro op de werking van de supportersraad, de inbreng van 
supporters en het nut van eventueel een rechtstreekse vertegenwoordiger in de  raad van bestuur 
van de club. 

- De heer Baro onderschrijft het nut en de rol van de Supportersraad als forum en 
adviesorgaan waar op een constructieve manier een waaier aan club gerelateerde zaken 
kunnen worden besproken.  
 

- Hij geeft aan voorstander te zijn van compacte raden van bestuur. Hij spreekt over een 
drietal mensen die op crisismomenten in staat moeten zijn om snel te schakelen. Ook bij KAA 
Gent wenst hij naar zo’n beperkte raad van bestuur te evolueren. 

 
- Daarnaast wenst hij werk te maken van een bredere adviesraad rond de raad van bestuur, 

los van de werking van de Supportersraad. Die bredere adviesraad kan volgen hem bestaan 
uit een waaier aan profielen, hij acht het wel noodzakelijk om elke twee jaar van gezichten te 
wisselen om steeds frisse ideeën ingang te laten vinden. 

 
Een lid vraagt naar de band van de heer Baro met de club voorafgaand de investering 

- De heer Baro geeft aan dat het geen geval was van “fan koopt zijn favoriete club”,  want 
zoals reeds gezegd leefde het idee al langer en is dit geen impulsieve aankoop. KAA Gent 
paste binnen zijn reeds bestaand netwerk aan ondernemingen. 

- De heer Baro geeft verder ook aan zeer sportminded te zijn en al veel voetbalkennis 
verzameld te hebben.  

 
Een lid vraagt naar hoe de heer Baro de organisatiestructuur ziet richting volgend seizoen 

- De heer Baro geeft aan dat hij de organisatiepuzzel aan het leggen is. 
 

- Hij vertelt dat hij zelf aan de heer De Witte en de heer Louwagie heeft gevraagd om de 
samenwerking dit seizoen nog verder te zetten. Hij wil een gestage overgang, geen big bang, 
want dat zou een foute beslissing geweest zijn. Hij verwijst naar andere overnames in het 
Belgisch voetballandschap waar een big bang geen succes werd en benadrukt dat hij dit bij 
zijn andere overnames ook niet doet. 

 
- Hij geeft aan dat de huidige overeenkomsten van zowel de heer De Witte als de heer 

Louwagie aflopen op 30 juni 2024. 
 



 

 

- Hij geeft aan volgend seizoen mogelijk zelf voorzitter van de club te worden. De rest van de 
puzzel volgt. 

 
Een lid vraagt naar de voordelen voor de club om deel uit te maken van het netwerk van 
ondernemingen van de heer Baro 

- De heer Baro geeft aan dat hij vooral zijn corporate governance wil overbrengen op de club. 
 

- Hij heeft in het verleden verschillende bedrijven op korte termijn financieel gezond en 
succesvol gemaakt. 
 

- Hij staat tussen de mensen en leidt op die manier zijn ondernemingen, en zal dit ook bij KAA 
Gent implementeren.  

Een lid vraagt of de heer Baro zich bewust is van de emotionele geladenheid eigen aan een 
voetbalclub. Dreigt dit in conflict te komen met zijn rationaliteit en rationele aanpak? 
 

- De heer Baro geeft aan zich daar heel goed van bewust te zijn geweest. Daarom traag maar 
gestaag binnenkomen. Zich niet laten verrassen en alles op voorhand goed doorgelicht. Hij is 
ingestapt na eerst veel kennis verzameld te hebben, dat was een bewuste keuze.  
 

Een lid vraagt naar de rol van de heer Baro in de huidige bestuurskamer en bij transfers.  

- De heer Baro geeft aan dat hij op bestuursniveau mee de beslissingen neemt. 
 

- Over de transfers wijdt hij kort uit. Geeft aan dat niemand binnen de club Fofana wou 
verkopen tijdens deze wintermercato, maar dat het bod van Lyon een unieke kans was voor 
zowel club als speler. Ook voor Gift Orban was dit het geval, toevallig door een bod van 
dezelfde club.  

 
- Hij geeft aan dat de persberichten over de financiële noodzaak om te verkopen overdreven 

zijn. Uiteraard helpen transfers voor de financiële situatie, maar verkopen gebeurde niet uit 
noodzaak. Het gaat wél om goed/verstandig beleid met het oog op de lange termijn. 

 
Een lid vraagt naar de stand van zaken in verband met de naamgeving van de KAA Gent Arena 
 

- De heer Baro geeft aan dat er een betalende naamsponsor werd gevonden die binnenkort 
ook in grote letters op het stadion te lezen zal zijn.  
 

- De communicatie zal samen met de plaatsing van de letters gebeuren, ergens midden/eind 
februari 2024. Er is wat vertraging bij de productie van de letters, valt te horen. 

 
Lid vraagt naar samenwerking met de stad Gent en hoe de relatie kan evolueren.  
 

- De heer Baro geeft aan dat de samenwerking tussen de club en de stad heel positief is. De 
aanwezigheid van een bestuurder van de stad (1% eigenaar) in de raad van bestuur van de 
club is een uitstekende basis voor een goeie samenwerking. 

 
De heer Baro maakt zelf brugje richting het overleg dat hij had met vertegenwoordiging van De Lijn. 
De Lijn heeft besparingen uitgelegd. Situationeel en evenementenvervoer krijgen ze niet voor elkaar. 
Toont daar deels begrip voor, maar dan is het aan de club om in actie te schieten. Geeft aan dat ze 
heel snel geschakeld hebben met het inleggen van de pendelbussen, dat er zeer positieve reacties 
waren, maar dat sommige zaken nog op punt gesteld moeten worden.  



 

 

 
- Tom pikt in dat het cijfer in de krant (50 gebruikers tijdens de eerste wedstrijd) onjuist is en 

dat het er een pak meer waren. De heer Baro besluit dat het belangrijker is dat de fans in het 
stadion geraken, wat de kranten schrijven is voor hun rekening. 

 
Lid vraagt hoe de relatie en het contact met de sfeergroepen zal evolueren. Lid geeft aan dat dit 
vandaag veel geduld en tijd kost. Ander lid pikt in en stelt vraag over beloofde sfeerbudget dat nog 
steeds niet werd overgemaakt. 
 

- De heer Baro geeft aan dat hij een sterke believer is in het verhogen van sfeer en beleving. 
Hij zegt een man van zijn woord te zijn. 

 
- Hij geeft aan zeker op korte termijn te willen samenzitten met de sfeergroepen om enkele 

punten te bespreken. 
 
De heer Baro en de heer Verkooren verlaten de vergadering om 20.30 uur. 
 
3. Kennisgeving door de voorzitter: 
 
Lid Dirk Van Grembergen heeft aangegeven zijn mandaat in de supportersraad ter beschikking te 
stellen. De voorzitter van de raad is op de hoogte van de beweegreden. Er wordt een opvolger gezocht 
conform de statuten van de supportersraad. 
 
4. Goedkeuring verslag vorige supportersraad:  Verslag goedgekeurd 
 
5. Update WG mobiliteit  
 

a) Verspreiding van de visietekst & reacties 
 
De voorzitter van de raad geeft overzicht van de ontvangen reacties op de verstuurde visietekst 
mobiliteit. Er kwamen verschillende politieke reactie, echter nog niet van het kabinet van minister 
van mobiliteit Lydia Peeters en van De Lijn. De visietekst was ook aanleiding voor constructieve 
ontmoetingen met Dirk Piens (KAA Gent), Schepenen Sofie Bracke en Filip Watteeuw (Stad Gent) 
en Anneleen Van Bossuyt (gemeenteraadslid Gent/kamerlid). De verslagen van deze 
vergaderingen worden gedeeld met de leden van de Supportersraad. Het dossier wordt verder 
opgevolgd door de werkgroep Mobiliteit, die belangrijke evoluties steeds op de agenda van de 
supportersraad zal brengen. 

 
b) Mobiliteit van personen met een beperking  

 
Wim verwijst naar een persartikel van enkele weken geleden waar een minder mobiele KAA Gent-
fan aan de alarmbel trekt omdat de mindermobielencentra de ritten van en naar het stadion voor 
mensen met een rolstoel heeft stopgezet om budgettaire redenen. Hij verduidelijkt dat 6 
supporters van deze dienst gebruikmaken en vandaag amper een alternatief hebben. De 
Foundation maakt op dit moment een kostenanalyse om te analyseren hoe er tot een oplossing 
kan gekomen worden, eventueel met sponsors. 

 
6. Update WG organisatie  

 
a) Goedkeuring van de aanpassingen aan het huishoudelijk reglement:  Unaniem goedgekeurd. 

 
b) Werkwijze vervanging raad: Akkoord om tijdens volgende raad uitgebreid te bespreken. 
 



 

 

7. Varia 
 
a) Vraag over korting in de (online) fanshop 

 
Een lid vraagt waarom er enkel 7% korting geldt voor abonnees en member in de online fanshop 
en niet in de fysieke fanshops in het stadion. Tom vraagt na. 

 
b) Herdenkingsmuur in stadion  
 
Wim geeft mee dat de herdenkingsmuur op de promenade wordt uitgebreid. Na 10 jaar herdenken 
we reeds 400 supporters en dreigt er plaatsgebrek. De tekst boven de foto’s wordt samen met de 
muur uitgebreid “Sterren komen, sterren gaan. Niemand gaat verloren.” Voor de thuismatch tegen 
Antwerp volgt een herdenkingsmomentje aan de vernieuwde muur 

 
c) Match tegen Westerlo is de jaarlijkse “Match van de Foundation’ 

 
Zo’n 1.500 genodigden door de Foundation, dat ook opnieuw op de shirts zal pronken. Voor de 
match volgt er een dansact van de kinderen van de Buffalo Dance Academy.  

 
d) Website: evolutie van logo in verhaal gegoten 
 
Wim heeft de afgelopen weken hard gewerkt aan een vernieuwd onderdeel op de clubwebsite 
over onze clubgeschiedenis. Het verhaal van ons clublogo werd in detail uitgewerkt. Wim geeft 
aan dat dit steeds kan dienen als basis om in overleg te gaan met personen en organisaties die 
vragen hebben over ons logo. Meer info: https://bit.ly/vanAGtotBuffalo  

 
De vergadering wordt afgesloten om 21.30 uur.  
 
De volgende samenkomst van de Supportersraad is op woensdag 27 maart 2024. 

https://bit.ly/vanAGtotBuffalo

